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با کفش های پاره سهمیه گرفتم،  
اما ناامید شدم

ملی پوش  پیرجهان،  مهدی  تسنیم: 
دوومیدانی ایران درباره عدم صدور ویزای 
آمریکا برای حضور در مسابقات دوومیدانی 
اتفاق  این  اظهارداشت:  قهرمانی جهان 
تاسف آور است. تنها کسی بودم که از طریق 
رکورد و رنکینگ، سهمیه مسابقات جهانی را 
گرفتم. احسان حدادی هم قرار بود با دعوت 
فدراسیون جهانی در این رویداد شرکت کند، 
اما متأسفانه ویزا صادر نشد تا یک رویداد 
بزرگ دیگر را به راحتی از دست بدهم و 
این گونه ناامید شوم. پیرجهان گفت: با شوک 
بزرگی مواجه شده ام، تنها کسی هستم که 
رکوردهای خوبی در دوی 400 متر با مانع 
دارد، اما با مشکلات زیادی روبه رو هستم و 
حمایت چندانی هم نمی شوم، نه شغل دارم 
و نه اسپانسر، در حالی که برای پیشرفت 
باید یک حامی مالی کنارم باشد. فدراسیون 
پیش از این اردوهای کوتاه مدتی را برگزار 
می کرد و در آنها شرکت می کردم، اما پول 
خاصی نمی دادند و مجبور بودیم بیشتر از 
جیب خودمان خرج کنیم که این هم یک 
مشکل دیگر بود. وی خاطرنشان کرد: شاید 
باورتان نشود، اما با کفش های کهنه و پاره 
موفق به کسب ورودی مسابقات جهانی شدم. 
اگر بخواهم یک کفش خوب سفارش بدهم، 
چند هفته طول می کشد تا به دستم برسد و 
مجبورم با همان کفش کهنه تمرین کنم و 

مسابقه بدهم. 

فجرسپاسی در پایان فصل قبل به لیگ 
دسته اول سقوط کرد. غلامحسین پیروانی در 
خصوص سابقه تیم های شیرازی صحبت کرد. 
برق شیراز  می گویند  اینکه   
اسکلت بندی تیم های ملی جوانان را 

تشکیل می داد، درست است؟
دقیقا همین طور است. آن موقع که معنویت 
در فوتبال حرف اول و آخر را می زد تیم برق هر 
سال ۵ یا ۶ بازیکن به تیم ملی جوانان می داد 
اما حالا سازندگی معنا و مفهوم خودش را از 
دست داده و همه به قول معروف حاضری خور 
شده اند. آن موقع تیم های جوانان و امید شیراز 
هر سال قهرمان کشور می شدند. این حکایت 
فوتبال در همه شهرهای ایران است. الان دیگر 
هیچ نشانی از تیم های برق شیراز، ابومسلم 
مشهد، راه آهن و بانک ملی، آرارات، عقاب و 
پاس تهران نیست. وقتی یک تیم ۲00 میلیارد 
تومان هزینه می کند و یک تیم شهرستانی با 
۲0 میلیارد تومان باید فصل را تمام کند بهتر از 
این نمی شود. یکبار با تیم فجرسپاسی ۵ بر ۲ به 
پرسپولیس باختیم و من بعداز این بازی گفتم 

این جنگ ژ۳ بود و تفنگ بادی. 
پا  در شیراز   فجرسپاسی چگونه 

گرفت؟
بعداز برق شیراز، فجر شهیدسپاسی به 
کارخانه بازیکن سازی فوتبال ایران بدل شد. 
اگر بخواهم با آمار و ارقام صحبت کنم تیم های 
شیرازی بیش از ۱00 بازیکن به فوتبال ایران 
معرفی کردند. تیم فجر شهیدسپاسی هم در 
سال ۱۳۶۷ و با خرید امتیاز تیم بهزاد شیراز 
فعالیتش را با مدیریت سرهنگ جعفری شروع 
کرد. شهید مجید سپاسی نام یکی از همرزمان 
قدیمی سرهنگ جعفری در دوران جنگ 
بود و او به همین خاطر اسم تیم را به فجر 
شهیدسپاسی تغییر داد. این تیم با سرمربیگری 
ابراهیم قاسمپور از لیگ دو به لیگ دسته اول 
صعود کرد؛ آن موقع لیگ برتر نداشتیم، لیگ 

۲ بود و لیگ یک. 
 امید همه شیرازی ها به »فجر« است، 

اینطور نیست؟
بله، فجر شهیدسپاسی به هــــزار و یک 
دلیل باید زنده بماند و نفس بکشد. وقتی 
سرمربی این تیم بودم 4 بار پرسپولیس را 
در تهران شکست دادیم و یکبار در تهران 4 
گل به این تیم زدیم. آن موقع استقلال را هم 
در شیراز بردیم. آن موقع صداقت در رفتار و 
کردار بازیکنان و مربیان وجود داشت و مادیات 
مثل خوره به جان فوتبال شیراز نیفتاده بود. 
می گویند اگر پولدار باشی اما فهم و کمال 
نداشته باشی به جایی نمی رسی اما الان این 

عبارت در فوتبال نقض شده است

خارجازمستطیلسبز

غلامحسین پیروانی: 
 تیم های بزرگ 

 حاضری خور 
ثبت نام »مهدی تاج« از دید »حاج رضایی« شده اند! 

درخواست محرومیت »بانیان وضع موجود«

آرمان ملی: پس از ثبت نام »مهدی تاج« برای انتخابات 
فدراسیون فوتبال، اعتراضاتی از سوی اهالی فوتبال صورت 
گرفته و حتی درخواست محرومیت وی از سوی کمیته اخلاق 
مطرح شد. »تاج« از جمله بانیان وضع موجود است که معلوم 

نیست به کدام پشتوانه برای ثبت نام اقدام کرده است؟!
 صحبت های تاج 

مهدی تاج بعداز ثبت نام برای انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال درباره اینکه سه دوره در هیات  رئیسه فدراسیون فوتبال 
حضور داشته و واز نظر قانونی نمی تواند در انتخابات حاضر باشد 
هم گفت: قانون به گذشته برنمی گردد. چون قانون یکسال 
است که تصویب شده است. البته من به قانون احترام می گذارم 
و اگر بگوید نمی توانم شرکت کنم، اصرار ندارم کار بی قانونی 
کنم. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال درباره حواشی قرارداد 
ویلموتس افزود: پرونده ویلموتس نکاتی شفاف دارد که قابل 
ذکر است. آنچه باعث شده ما سکوت کنیم به معنی این نیست 
که مدارک و مستندات کافی درباره این موضوع نداشته باشیم. 
صبر کرده بودیم که رأی دادگاه CAS بیاید و وکلای ویلموتس 
استفاده نکنند. من نایب رئیس AFC هستم و آن جا انتظاراتی 
دارند. اگر کارهای من نبود سر داستان مشهد و برخی مسائل 
دیگر تا به حال تعلیق شده بودیم. در هیات رئیسه صحبت 
کردم و اعتقادم این بود کسانی که در مشهد این ماجرا را رقم 
زدند، دولت، رئیس مجلس و قوه  قضائیه بیانیه دادند و گفتند با 
خاطیان باید برخورد شود. به آقای اینفانتینو گفتم وقتی دولت، 
وزیر را مامور می کند که با خاطیان مشهد برخورد شود یعنی 
دولت موافق اتفاقات مشهد نیست پس اگر تعلیق کنید به سود 
بی انضباط هاست. آقای اینفانیتو و شیخ سلمان این منطق را 

پذیرفتند.  
 نظر حاج رضایی 

تسنیم نوشت: امیر حاج رضایی درباره اینکه مهدی تاج برای 
شرکت در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام کرده 
است، اظهارداشت: واقعا برای من جای تعجب و حیرت دارد. 
دوره تاج پراز مسائلی بوده که پرداختن به آن مناسب نیست. نه 
تنها از روند رسیدگی به پرونده ویلموتس هیچ خبری نداریم و 
نمی دانیم چه کسانی قرار است آن غرامت سنگین را بپردازند، 
بلکه بانیان امر برای دوره جدید خود را آماده کرده اند! وی ادامه 
داد: وقتی مصاحبه های شان را خواندم در حیرت فرو رفتم که 
از یک موضع طلبکارانه صحبت می کنند. اینکه اگر من نبودم 
فلان و بهمان می شد، نمی دانم چه اتفاقی پشت این صحنه ها 

هست و چه کسانی پشت ماجرا هستند و چگونه این اتفاقات 
رقم می خورد که هیچگونه بازخواستی در کار نبود و هیچ 
نظارتی وجود ندارد. وی افزود: رئیس پیشین فدراسیون )تاج( 
که بیمار بود و ناراحتی قلبی داشت. الان می خواهم بگویم ما 
باید قدردان ایشان باشیم که با قلب بیمار، سن بالا و تن رنجور 
از روی تخت بلند شده اند که به فوتبال مملکت خدمت کنند! 
ما باید از او تشکر کنیم چون سلامتی خود را قربانی فوتبال ما 
و علاقه مندان به فوتبال می کند! وی بیان داشت: یک اقلیت 
انگشت شمارند که تلاش کردند باشرافت زندگی کرده و دروغ 
نگویند. آنها با همه چیزی که برای کمک به این فوتبال دارند، 
خانه نشین شده اند و بعد افرادی به عرصه می آیند. نمی دانم اگر 
به فرهنگ دهخدا مراجعه کنیم، چه عبارتی می توانیم برای 

این حالت پیدا کنیم.  
 بانیان وضع موجود

 سیداحسان قاضی زاده هاشمی درمورد نامزدهای انتخابات 
ریاست فدراسیون فوتبال اظهارداشت: فوتبال ما باید رو به جلو 
حرکت کند و اشتباهات گذشته را تکرار نکند. اصولا با وضعیت 
فعلی نباید بانیان وضع موجود اعلام آمادگی کنند و انتظار 
نقش آفرینی داشته باشند البته من حرف های زیادی دارم و 
منتظرم تا مراحل انتخابات پیش برود و اگر روند درست نباشد، 

با شفافیت  بسیار صحبت خواهم کرد. 
 درخواست حقوقدان 

صادق رئیسی کیا از حقوقدانان کشورمان و مدیرعامل پیشین 
باشگاه راه آهن اعلام کرد: نظر به اینکه آقای مهدی تاج در زمان 
تصدی خود به عنوان عضو هیات رئیسه و رئیس فدراسیون 
فوتبال درباره انعقاد قرارداد با ویلموتس، اساسنامه فدراسیون 
فوتبال را نقض کرده است می خواهم در اولین فرصت ممکن، 
همه اهالی فوتبال و ذینفعان ورزش کشور را با توجه به نکات 
زیر به شکایت علیه آقای مهدی تاج در کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال فرا بخوانم و از کمیته اخلاق، صدور حکم مبنی بر 
محرومیت از هر گونه فعالیت در فوتبال برای آقای مهدی تاج را 
درخواست کنم تا وی نتواند در انتخابات مجمع شهریور ۱40۱ 
شرکت کند. ۱ -  بند ۲ ماده ۱۶ اساسنامه قدیم فدراسیون که 
در زمان انعقاد قرارداد با ویلموتس مدیریتی داشته است نقض 
جدی اساسنامه را به عنوان یک تخطی بزرگ قلمداد کرده و 
حتی از موجبات اخراج عضو مجمع و عضو هیات رئیسه دانسته 
است. همچنین بند 9 ماده ۳۵ اساسنامه قدیم تصریح دارد که 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید از اجرای صحیح 

اساسنامه، حصول اطمینان نمایند و هماهنگی های لازم برای 
اجرای صحیح اساسنامه را به عمل آورند. ۲ -  برابر بند ۶ ماده ۲۳ 
و بند ۱۱ ماده ۳8 اساسنامه قدیم فدراسیون که در زمان انعقاد 
قرارداد با ویلموتس مدیریتی داشته است فدراسیون فوتبال باید 
دارای برنامه و بودجه سالانه می بود و رئیس فدراسیون، ملزم 
بوده در حدود برنامه و بودجه سالانه خود اقدام به انعقاد قرارداد 
و ایجاد تعهد برای فدراسیون نماید. ۳ -  برابر ماده 4۳ اساسنامه 
قدیم فدراسیون فوتبال که در زمان انعقاد قرارداد با ویلموتس 
مدیریتی داشته کمیته فنی و توسعه فدراسیون فوتبال بایدی 
بدوا اعضای کادرفنی تیم های ملی را به هیات رئیسه فدراسیون 
پیشنهاد می کرد و در صورتی که هیات رئیسه فدراسیون پیشنهاد 
کمیته فنی و توسعه را تصویب می کرد آنگاه رئیس فدراسیون 
فوتبال حق داشت اقدام به انعقاد قرارداد با مربی و کادرفنی 
تیم ملی کند. 4 -  بند ۷ ماده ۳8 اساسنامه قدیم فدراسیون 
فوتبال که در زمان انعقاد قرارداد با ویلموتس مدیریتی داشته 
است تصریح دارد یکی از وظایف رئیس فدراسیون فوتبال 
برگزاری و اداره جلسات کمیته های تحت پوشش فدراسیون 
از جمله کمیته فنی و توسعه است. بنابراین رئیس فدراسیون 
فوتبال قبل از انعقاد قرارداد با سرمربی و کادرفنی تیم ملی 
بایستی کمیته فنی و توسعه را تشکیل می داد و مصوبه کمیته 
فنی را درباره انعقاد قرارداد با ویلموتس می گرفت و سپس مصوبه 
را به هیات رئیسه می برد و پس از تصویب هیات رئیسه اقدام به 
انعقاد قرارداد با ویلموتس می کرد. ۵ -  تا آنجا که اطلاع دارم آقای 
مهدی تاج هم اکنون عضو فعال در فوتبال شناخته می شود زیرا 
نماینده شخص حقوقی فدراسیون فوتبال ایران در کنفدراسیون 
فوتبال آسیاست. ۶ -  تا آنجا که اطلاع دارم استمرار فعالیت ارکان 
قضائی کنونی فدراسیون فوتبال و اعضای آنها به تصویب مجمع 
عمومی اخیر رسیده است. بنابراین فدراسیون فوتبال اکنون 
معتقد است که ارکان قضائی فدراسیون و اسامی آنها تاییدیه 
مجمع عمومی را دارند و می توانند منطبق با مقررات مربوطه 
به شکایات راجع به اعضای فعال فوتبال رسیدگی نمایند. فلذا 
حداقل از نظر فدراسیون فوتبال، بحثی در اینکه آقای مهدی 
تاج عضو فعال فوتبال است و همچنین بحثی درباره اینکه 
ارکان قضائی فدراسیون فوتبال صلاحیت رسیدگی به شکایت 
علیه او را دارند، وجود ندارد. ۷ -  برابر بند ۲ ماده ۲0 آیین نامه 
اخلاق، کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال حق رسیدگی و صدور 
حکم درباره رفتار تمام افرادی که تخلف ادعایی بر علیه آنان 
دارای جنبه داخلی بوده را دارد. فلذا بدون توجه به اینکه فیفا 
یا CAS چه تصمیمی درباره پرونده ویلموتس بگیرد آنچه که 
باور داریم این است که آقای مهدی تاج با توجه به مطالبی که 
مطرح شد اساسنامه فدراسیون فوتبال را به طور جدی )که باعث 
واردآمدن خسارات مالی سنگین هم شده( نقض کرده و کمیته 
اخلاق، مسئولیت و صلاحیت لازم برای رسیدگی به نقض 
اساسنامه در این مورد را دارد. همچنین بند ۵ ماده ۲0 آیین نامه 
اخلاق کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال را برای تحقیق و قضاوت 
در زمینه دعاوی داخلی در حوزه فوتبال صاحب صلاحیت و 
مسئول دانسته است. در مجموع معتقدم به دلایل زیر و با توجه 
به اینکه انعقاد قرارداد با ویلموتس بدون رعایت اساسنامه وقت 
فدراسیون فوتبال انجام شده شکایت علیه آقای مهدی تاج در 
کمیته اخلاق برای رسیدگی و صدور حکم درباره نقض جدی 
اساسنامه قابل انجام است و همان گونه که کمیته اخلاق درباره 
آقای عزیزی خادم به سرعت و با جدیت به مساله رسیدگی کرد 
از کمیته اخلاق درخواست خواهیم کرد تا به شکایت ما از آقای 
مهدی تاج، سریع و قاطعانه رسیدگی کند و حداقل درخواست 
ما صدور حکم بر محرومیت آقای مهدی تاج از هرگونه فعالیت 
در فوتبال از جمله شرکت در انتخابات شهریورماه ۱40۱ 

فدراسیون فوتبال است. 

فدراسیون فوتبال اختیاری از خود ندارد

آرمان ملی: تیم ملی بسکتبال کشورمان در دومین دیدار 
خود در رقابت های کاپ آسیا به مصاف قزاقستان رفت و انتقام 

شکست از این تیم قبل از انتخابی جام جهانی را گرفت. 
 برتری

تیم ملی بسکتبال ایران در دومین بازی خود از رقابت های 
کاپ آسیا ۲0۲۲ اندونزی، جمعه ۲4 تیرماه ۱40۱ به مصاف 
قزاقستان رفت. ایران با درخشش جمشیدی و یخچالی در 
ابتدای کار -۱۱ ۵ از حریف پیش افتاد تا قزاق ها وادار به تقاضای 
وقت استراحت شوند. یخچالی 4 دقیقه مانده به پایان کوارتر 
نخست، سومین پرتاب سه امتیازی موفق خود را وارد سبد 
قزاق ها کرد تا ایران -۲۱ ۱0 پیش بیفتد. بازیکنان قزاق ها، 
حملات ایران را کنترل کردند تا اختلاف ۱۱ امتیازی را به سه 
امتیاز کاهش دهند. کوارتر نخست -۲۷ ۲4 به سود ایران پایان 
یافت. با شروع کوارتر دوم عملکرد ایران در دفاع بهتر شد و 
درخشش حدادی اختلاف را افزایش داد تا نتیجه -۳8 ۲۶ به 
سود شاگردان ارمغانی شود. در ادامه با حضور حسن زاده و زنگنه، 
ایران رو به دفاع نفر به نفر آورد تا حملات قزاقستان را کنترل 

کند که در این امر موفق بود. کوارتر دوم نیز نهایتا -۱۵ 9 به سود 
ایران پایان یافت. در نیمه دوم،  ایران دفاع پرفشار تمام زمین 
را انجام داد تا حملات قزاق ها یکی پس از دیگری خراب شود. 
در حالی که درخشش کاظمی ایران را ۵9 -  ۳۶ پیش انداخت، 
کیسلف سرمربی قزاق ها وادار به تقاضای وقت استراحت شد. 
دفاع و ضدحملات ایران در این نیمه اختلاف را به ۲۵ امتیاز 
رساند تا ارمغانی بازیکنانی چون مظفری، رضایی فر و پذیرفته 
را جایگزین نفرات اصلی چون یخچالی، مشایخی و جمشیدی 
کند. حدادی نیز اوایل کوارتر سه با افزایش اختلاف جای خود را 
به زنگنه داد. این کوارتر -۲8 9 به سود ایران پایان یافت تا نتیجه 
۷0 -  4۲ شود. در ادامه محمد یوسف وند جایگزین زنگنه شد. 
در دقایق پایانی این  بازی که قزاق ها 9۲ - ۵۶ عقب بودند، از 
نظر روحی به هم ریخته و خطاهای غیرورزشی متعددی را انجام 
دادند. کوارتر چهارم نهایتا با برتری -۲۶ ۱8 ایران به پایان رسید.

 بهترین 
حامد حدادی سنتر و کاپیتان تیم ملی ایران، با کسب ۱۲ 
امتیاز، ۱0 ریباند، ۵ پاس گل، یک توپ ربایی و یک بلاک ضمن 

ثبت دبل دبل، بهترین بازیکن زمین شد. 
 صحبت سرمربی 

سعید ارمغانی سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران، پس 
از پیروزی قاطع شاگردانش مقابل قزاقستان در بازی دوم 
کاپ آسیا ۲0۲۲، توضیح داد: در این بازی بازیکنان ما دفاع 
فوق العاده خوبی را انجام دادند که دلیل اصلی پیروزی ما در 
این بازی بود. با دفاع خوب ما بود که برنامه های قزاقستان در 
حملات عملی نشد. او با تاکید بر دفاع تیمی خوب بازیکنان 
ایران گفت: روز خوبی برای بسکتبال ایران بود و قزاقستان را 
خوب آنالیز کرده بودیم. می دانستیم چه چیزی می خواهیم. 
دفاع خوب باعث شد در ضدحملات گل های راحتی بزنیم و 
با نتیجه خوبی پیروز شویم. سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران 
با اشاره به پشت سرگذاشتن تمرینات خوب، افزود: در یکماه 
اخیر آماده سازی خوبی را انجام داده ایم. از نظر فیزیکی و 
روحی شرایط تیم خوب است و امیدوارم بازی های مداوم در 
این تورنمنت نیروی تیم ما را نگیرد تا کار خود را به بهترین 
شکل انجام دهیم. او ادامه داد: از اواسط بازی تیم اصلی را 
بیرون کشیدیم تا برای بازی بعد استراحت کنند. با توجه به 
اختلاف امتیاز ایجاد شده نیاز نبود که بازیکنان اصلی را تحت 
فشار بگذاریم. خوشبختانه نیمکت نشینان ما هم عملکرد 

مناسبی داشتند.

با برتری مقابل قزاقستان 

انتقام آسمانخراش های ایرانی! 

در روزهای گذشته صحبت های مختلفی در خصوص وضعیت 
کادرفنی تیم ملی مطرح شد آن هم در حالی که مدت زیادی 
تا شروع مسابقات جام جهانی قطر باقی نمانده است. در حال 
حاضر هر نوع تغییری، سود و منفعتی برای تیم ملی ندارد. اجازه 
می دادند اسکوچیچ تا پایان جام جهانی کارش را ادامه می داد. 
برکناری اسکوچیچ اصلا اخلاقی نبود و این رخداد برای فوتبال 
ایران خوب نیست. هر فردی می تواند نظر شخصی خودش را 
بدهد، اما در این وضعیت تغییر سرمربی با این شکل اصلا درست 
نبود.  بازیکنان در کاری دخالت کردند که به آنها ربطی ندارد. 
بازیکنان وقتی با مسئولان سیاسی و مراجع بالادستی دیدار 
می کنند نشان می دهد در فدراسیون فوتبال فقط هرج ومرج 
وجود دارد و سیستم مدیریتی بسیار ضعیف است. اگر فدراسیون 
قانون داشت و با بازیکنان برخورد می کرد چنین اتفاقاتی رخ 
نمی داد. زمانی که هیچ عکس العملی در فدراسیون مقابل 
بی نظمی و خارج شدن از وظایف اشخاص، وجود ندارد بالطبع 
بازیکنان هم در امورات فدراسیون دخالت می کنند.  فدراسیون 
فوتبال اختیاری از خود ندارد. آیا بازیکنان فوتبال کشورهای قطر، 
عربستان، امارات و… برای مشکلات خود با مسئولان سیاسی 
کشورشان دیدار می کنند؟ در واقعیت فدراسیون صاحب ندارد، 
این اتفاقات برای فوتبال ایران 4 ماه مانده به جام جهانی خوب 
نیست. برداشتن اسکوچیچ تبعات زیادی خواهد داشت. باید از 
زمانی که به جام جهانی صعود کردند، در جشن و پایکوبی شان، به 
فکر تغییرات می افتادند. همه منتظر هستند چه کسی سرمربی 
می شود، وقتی بین بازیکنان تیم ملی دودستگی وجود دارد، کار 
خاصی نمی توان برای تیم انجام داد. اگر یک مربی خوب هم برای 
تیم ملی بیاورند چه تضمینی وجود دارد تا بین بازیکنان مشکل 
به وجود نیایید؟ مربی داخلی یا خارجی باشد، فرقی ندارد؛ حتی 
اگر آنجلوتی، مورینیو، گواردیولا یا کلوپ را هم برای تیم ملی ایران 
بیاورند در این وضعیت نابه سامان باتوحه به دودستگی بازیکنان 
چکاری می توانند انجام بدهند. با شرایط پیش آمده فقط تیم ملی 

را باید به خدا بسپاریم. 

فوتبــــالداخلی
تسنیم: حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان درباره شرایط 
کادرفنی تیم ملی فوتبال و گزارشی که قرار بود پس از اتفاقات 
روزهای اخیر به وی داده شود، گفت: منتظر اعلام نظر فدراسیون 
هستیم. موضع ما موضع حمایتی، هماهنگ کننده، پشتیبان، 
حامی و انگیزه دهنده است. ما ۲۳۵ رشته ورزشی، ۵۲ فدراسیون 
و بیش از ۱00 انجمن ورزشی، کمیته ها و سبک های را در 
کشور مدیریت می کنیم. به هر حال منتظر اعلام نظر از سوی 
فدراسیون هستیم تا هر تصمیمی فنی که آنها بگیرند، دوست 
داریم حمایت کنیم. مشکل مالی و منابع مالی و حمایتی نداریم. 
ما برای کل بازی های جام جهانی قطر از ابعاد مختلف فرهنگی، 
گردشگری، ورزشی و... یک برنامه وسیعی داریم تا از این فرصت 
نهایت استفاده را ببریم و حتی به قطر کمک کنیم. دوست داریم 
وقتی تیم ملی در جام جهانی شرکت می کند، باکیفیت باشد و 
حضور موفقی داشته باشد. در این راه هر کمکی از دست مان 
بربیاید، در خدمت فدراسیون هستیم.  ضمنا در بحث فنی هم 
در کار هیچ فدراسیونی دخالت نمی کنیم. وی در واکنش به 
این موضوع که آیا ممکن است برای ادامه حضور اسکوچیچ تا 
شهریورماه توصیه کند؟ عنوان کرد: من این قدرها آدم ساده ای 
نیستم که این سوالات را از من می پرسید. ما در بحث فنی هیچ 
دخالتی نمی کنیم و از تصمیمات فدراسیون حمایت می کنیم. 

بیــنالمــلل
 باشگاه چلسی که گفته می شد یکی از مشتریان اصلی 
فوق ستاره پرتغالی منچستریونایتد است، دیگر تمایلی به 
جذب این بازیکن ندارد. کریس.رونالدو با وجود اینکه یک فصل 
دیگر با منچستریونایتد قرارداد دارد؛ به دنبال جدایی از این 
باشگاه است و مدیر برنامه های او یعنی ژرژمندز هم به دنبال 
یافتن تیمی مناسب برای او به منظور بازی در لیگ قهرمانان 
اروپاست. در هفته های اخیر از چلسی به عنوان یکی از 
مشتریان اصلی این بازیکن در کنار باشگاه هایی همچون 
بایرن مونیخ، رُم و ناپولی یاد شده بود اما حالا به نظر می رسد 
این باشگاه انگلیسی از کورس برای جذب این بازیکن کنار 
کشیده است. گفته می شود توماس توخل سرمربی آلمانی 
تصمیم به عدم جذب رونالدوی ۳۷ ساله گرفته است. با وجود 
اینکه تاد بولی مالک مشترک باشگاه چلسی با ژرژ مندز دیدار 
و مذاکره ای در خصوص احتمال حضور برنده پنج توپ طلا در 
استمفوردبریج داشته اما تصمیم نهایی در خصوص جذب یا 
عدم جذب رونالدو همیشه برعهده توخل بوده است.  توخل که 
تمایلی به عقد قرارداد با رونالدو ندارد، حالا به همراه مدیران 
باشگاه روی جذب گزینه های مدنظر خود پیش از آغاز فصل 
جدید تمرکز خواهند کرد. در همین حال رسانه های پرتغالی 
از جمله »رکورد« مدعی شده اند که رونالدو پیشنهاد ۲۵0 
میلیون دلاری یک تیم باشگاهی عربستان را رد کرده است. 
فوق ستاره پرتغالی شیاطین سرخ فصل گذشته آمار ۲4 گل زده 

در ۳9 بازی از رقابت های مختلف را از خود بر جا گذاشت. 


